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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban megkezdődött az állami erdők NER-es 
magánosítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent  „A NER vinné az erdőket  is,  a  már korábban beharangozott
forgatókönyv alapján indulhat az évek óta húzódó „magánosítás”„ című cikk szerint megkezdődött
az állami erdők NER-es magánosítása:

„Panaszkodnak a vegetáló állami erdőgazdaságok dolgozói,  mert a megszűnt munkahelyek közt
kerületi erdészetet is találni. Embereket bocsátanak el, és onnan is, ahol kevesen vannak. A fizikai
létszám nagyon lecsökkent, márpedig lenne mit csinálni az erdőben, amire az alacsony bérek miatt
nemigen akad jelentkező. Ezzel szemben a cégek központjaiban túl sok embert foglalkoztatnak és
magas fizetéseket osztogatnak. A kirívó folyamatok nem mostanában indultak el, és nem úgy néz ki,
mintha e téren bármi is változna. Az viszont újdonság, hogy több társaságnál eddig még nem látott
NER-közeli  üzletemberek  jelentek  meg,  ami  okot  adhat  a  gyanúra,  hogy  a  már  korábban
beharangozott forgatókönyv alapján indul az évek óta húzódó „magánosítás”.”

 

Kérdezem Önt:

Valóban megkezdődött az állami erdők NER-es magánosítása?

 

Budapest, 2022. július 2.
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